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Verksamhetsberättelse Knaftens Intresseförening 2019

Vi är en stark politiskt och religiöst obunden förening som genom glädje,
sammanhållning och positivt resultat tar oss in i framtiden!

Verksamhetsåret har präglats av möten mellan människor, utveckling av byn och
glädjen att få göra saker tillsammans. Det råder en positiv trend där allt fler är med
och bidrar till verksamheten.

Styrelsen har under verksamhetsåret bestått av 6 stycken ledamöter och det har
genomförts 8 stycken styrelsemöten. Medlemsantalet är jämförbart med förra årets
siffor, dock har föreningen tappat några medlemmar totalt.

Medlemsantal 2019:
Medlemsfamiljer 30 st (35 st 2018)
Enskilda 7 st (9 st 2018)

Arrangemang och aktiviteter 2019:

Den absolut största händelsen under 2019 är att Knaftengården nu har
energikonverterats från direktverkande el till vattenburen bergvärme. Det är det
största beslutet som hittills tagits i föreningen. Den beräknade elbesparingen ligger
på upp till 70%. Hittills så ligger besparingen på minst 50%, men ännu så är
anläggningen inte optimerad och underlaget är i skrivande stund inte så stort. Den
minskade elkostnaden tror föreningen kommer att ge utrymme för mera satsningar
på byn och dess invånare, istället för att hela tiden jaga pengar till Knaftengårdens
uppvärmning.

Verksamhetsåret börjades med Skotercaféet, som arrangerades för tredje gången.
På Knaftengården såldes ca 270 paltar, ca 300 hamburgare och alla kakor från en
stor kakbuffé. Ute på parkeringen så fanns det hoppborg för barnen och både
TEMAB, Auto Blå AB och Inlandets Skoter och Terräng AB hade skotervisning samt
provkörning av både vuxen- och barnskotrar. Vädret var milt och varmt, och det kom
betydligt fler besökare än vad vi trott och alla ville vara ute och äta hamburgare.
Både dricka och hamburgare tog slut och en löpare fick köra in till stan och köpa
mera.

Ledkortet, som infördes inför Skotercaféet 2017, har nu fått ett rejält genomslag och
det såldes 30 ledkort under denna vintersäsong och drygt 30 året innan. Detta kan
jämföras med första säsongen då 18 kort såldes. Milersättning går ut till de som
sköter lederna vintertid och sommartid för att delvis täcka de privata utgifterna.
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Ersättningen går ganska jämnt ut med intäkterna för ledkorten tillsammans med
bidraget från Snowled.

Semmelloppet arrangerades på fettisdagen. Ca 25 semlor gick åt efter loppet av
både skidåkare och besökare som var fikasugna.

När vi nu har en mera stadigvarig inkomst, speciellt sommartid, på vår uthyrning av
vandrarhemmet så satsades det en del pengar och tid på att fräscha upp lokalerna
och göra dem mera välkomnande och hemmatrevliga. Detta år så hyrdes lokalerna
framförallt för en företagskick-off, som platskontor under vägomläggningen
Knaften-Vänjaurträsk, av plantsättare och av jägare.

Trådlöst internet har genomgått en rejäl översyn och kan nu användas problemfritt i
hela byggnaden.

På vårkanten anordnades Städardagen med ett strålande varmt vårsolväder. Där
kraftsamlades ett 20-tal bybor och hjälptes åt att städa, kratta och rusta till byn och
föreningens tillgångar så som Grankottaselekojan, Knaftengården och Lekparken. På
Knaftengården fortsatte den planerade fasadrenoveringen med att byta ut och måla
nedre delen av fasadbrädorna på norra sidan. Lekparken fick ett rejält upplyft där
både trappa och räcke upp till rutschkanan ovanpå lekstugan byttes ut samt att den
nyuppförda buan målades.

Älgfesten anordnades även detta år på fredagen under älgveckan. Jägarna hann inte
skjuta någon kalv innan festen, men genom plockande ur frysar så kunde festen
anordnas som planerat ändå. Kalvköttet kom senare och ett stort tack riktas till
jaktlagen för det skänkta köttet. Totalt besökte 40 personer denna aktivitet som detta
år endast kostade 20 kr per person.

Under älgfesten så introducerades Skoterlotteriet, där 500 lotter ska försöka säljas
innan nästa års skotercafé för att få in pengar till energikonverteringen. Högsta
vinsten, och den enda vinsten, är en skoter Lynx 49 Ranger 900 ACE -2020.

Den 19 oktober anordnades en Oktoberfest med Bayerskt öl, surkål och olika
korvsorter. Efter middagen anslöt fler bybor och det var en glad stämning!

Träning i gruppform är en träningsform som uppskattas och bidrar till ett friskare liv
och Rizagruppen erbjöd detta år dans, tabata och qi gong.

Föreningens intäkter och utgifter:

Föreningen startade året med en prognos där intäkter och utgifter är i balans.
Ekonomin säkerställs genom att flitigt hyra ut våra lokaler och genomföra
arrangemang. Det är av vikt att arrangemang av alla slag erbjuds, med det menas att
en del ska vara vinstdrivande och en del för medlemmarnas välbefinnande.
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Totalt detta år visar resultatet på väldigt positiva siffror trots att detta år haft en del
stora utgifter såsom: (1) hög avskrivning på energikonverteringen, (2) höga
elkostnader under konverteringen samt att (3) upprustning av vandrarhemmet skett.
En bidragande orsak till det positiva resultatet är försäljningen av skoterlotter, där
hälften av lotterna såldes under 2019. Förutom det hade vi hög uthyrning av
vandrarhemmet under sommar- och höstmånaderna och ett stort arrangemang för ett
företag.

Föreningen vill även tacka de lokala sponsorer som bidragit med pengar till
föreningen för att energikonverteringen skulle kunna genomföras utifrån den
ekonomiska situation som föreningen var i det läget.

Med detta ser styrelsen positivt på framtiden och att det går att hålla Knaftengården
levande ifall bygden hjälps åt med en mindre insats varje år. Engagemang med
glädje, sammanhållning, nya infallsvinklar och idéer bidrar till goda förutsättningar för
oss som by att upprätthålla bra arrangemang, en ändamålsenlig samlingslokal och
ett gott rykte.

Styrelsen tackar besökare och alla som har ställt upp ideellt på de olika
arrangemangen! Vi är stolta över att det här året fått representera en by som driver
sina intressen framåt och hälsar alla med glädje välkommen till ytterligare ett
framgångsrikt verksamhetsår!

Knaften,  2020-06-14

___________________________ ___________________________

Ordförande Mickael Sjöberg Kassör Karin Lundholm Jönsson

___________________________ ___________________________

Ledamot Tom Karlsson Ledamot Stefan Andersson

___________________________ ___________________________

Ledamot John-Gunnar Jönsson Ledamot Henrik Linder
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